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Referat samrådsmøde den 19. september 2023 klokken 17-19 

 

Mødested: Kastaniebo, Kastaniealle 3, Tønder 

 

Mødeleder: Marieke Heimburger 

 

Referent: Anita Carlsen-Rausch 

 

Inviterede: Alle pårørende på Kastaniebo og tilbudsleder Anita Carlsen-Rausch 

 

Deltagere: Christa Friis, Gerda og Frede Kolb, Inger Marie von Eitzen, Kirsten og Ole Beck, Marieke 

Heimburger og Anita Carlsen-Rausch 

 

 

1. Velkomst ved formanden, godkendelse af referatet fra sidste møde og gennemgang af 

dagsorden 

Marieke byder velkommen. Referat fra den 13. juni 2023 bliver godkendt 

 

2. Præsentationsrunde (hvis ønsket) 

Punktet springes over 

 

3. Orientering om kontaktrådets arbejde og pårørenderådet ved formanden 

Marieke fortæller, at der ikke har været afholdt pårørendemøde. 

 

Til sidste kontaktrådsmøde deltog Christa, og Christa informerer om de punkter der blev drøftet. 

Bl.a. blev der drøftet politik om genoplivning af borgere, udarbejdelse af handicappolitik på tværs 

af de forskellige politiske udvalgsområder i kommunen, budget, uddannelsespuljer, orientering fra 

områdeleder, info fra de forskellige afdelinger, status på udviklingsplanen på Løgumgårde, 

renovering af køkkener på Løgumgårde, orientering fra LEV. 

 

Referat fra samråd og kontaktrådsmøderne kan findes på VSO hjemmeside, som er vso.toender.dk 

 

4. Orientering fra Kastaniebo v/ leder Anita Carlsen Rausch 

Anita informerer om de aktiviteter borgerne har deltaget i, i sommerferien.  

Derudover informerer Anita om følgende: den gode stemning der er på Kastaniebo, to personale 

som er startet på PAU merituddannelsen, og at dokumentation af det pædagogiske og 

sundhedsfaglige skal effektiviseres, så arbejdsgangen bliver nemmere.  

Der er kommet en ny fagchef for området i kommunen. 24. oktober 2023 kommer socialt tilsyn på 

Kastaniebo. 

 

5. Orientering fra samrådets medlemmer 

Der bliver givet udtryk for, at pårørende gerne kommer på Kastaniebo, at de oplever en god 

stemning. 

Der er nogle specifikke ønsker fra enkelte pårørende, som Anita går videre med til personalet 

 

6. Evaluering sommerfest 

Christa får stor ros for planlægning af sommerfesten. Alle er enige om, at det var en god fest. 

Ændringsforslag til næste år kunne være musikken spiller i længere tid og/eller festen bliver 
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kortere. Der var rigtig meget kage, og tak til alle som havde bagt, til næste år bliver det planlagt 

på en anden måde. Det er også vigtig vi ikke planlægger festen i samme uge, som idrætsdagen. 

Dato for næste års sommerfest bliver den 14. september 2024. 

 

7. Domea –råderetskatalog (i forhold til bl.a. opsætning af hegn) 

Christa, Marieke og Anita mødtes den 15. september for at gennemgå forslag til råderetskatalog. 

Da ingen havde sendt forslag, blev kataloget gennemgået og der blev slettet/tilføjet noget. 

Marieke giver kort informationer om punkter, der blev slettet/tilføjet. Anita har sendt Kastaniebos 

forslag til et råderetskatalog til Domea og afventer svar. 

 

8. Udarbejdelse af forretningsorden for samrådet på Kastaniebo 

Marieke tager punktet med i kontaktrådet, om der bliver udarbejdet en overordnet 

forretningsorden, som passer på alle afdelinger. 

 

9. Eventuelt 

Vi drøfter julehygge 2023. Anita spørger hvordan det plejer at blive afviklet, og pårørende 

fortæller om sidste år. Der aftales at julehygge med pårørende bliver afholdt den 22. december 

2023 om eftermiddagen. Forslag til julehygge er: Julebanko hvor hver borger tager 2 pakker med, 

æbleskiver/gløgg, julesange og julemand. 

 

Næste samrådsmøde er tirsdag den 5. december 2023 kl. 17-19, hvor vi får lidt julemad. 


